
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXXIV/2017 

z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 26 września 

2017 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:30. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 

 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

 i Mienia Komunalnego                            - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski                             

- Radny Powiatu                                        - Marek Piątkowski 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober  

- Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta – Julita Kreńska  

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              -   Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna Markowska. 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu  z  XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

    na 2017 rok.  

9. Przyjęcie projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  



2 

 

    sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w sprawie  regulaminu utrzymania  

    czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.    

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXXIV sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że jest odpowiednie quorum do odbycia 

posiedzenia, a więc obrady są prawomocne.                                   

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radną 

Mirosławę Czernysz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 15 radnych  wybrała radną – Mirosławę Czernysz na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXXIV sesji 

Rady Miejskiej.                     

Ad. pkt 4 

 Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Kazimierz Zgliczyński nie zgłosił uwag do 

protokołu.  Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XXXIII sesji 

Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w obecności 15 radnych.                                                                                                                   

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

W wyniku dyskusji sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Radna – Zofia Wilbrandt zwróciła się o rozważenie możliwości zainstalowania sieci 

energetycznej na trasie budowy ścieżki rowerowej z uwagi na brak oświetlenia do granicy 

gminy Kurzętnik. 

 



3 

 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny – Mieczysław Kubacki 

-  naprawy trzech zapadnięć nawierzchni powstałych na odcinku  20 m. przy ul. Lipowej.  

Radny – Marcin Deja 

- naprawy  zapadnięcia nawierzchni przy ul. Kazimierza Wielkiego, dokonania  

  przeglądu tej ulicy, 

- rozważenia czy w składzie orkiestry dętej  nie znajduje się zbyt mała liczba osób  z Nowego  

  Miasta, spora liczba osób to osoby spoza terenu miasta, 

- sprawdzenia prawidłowości zachowania ładu przestrzennego przez administratora na  

  cmentarzu komunalnym, 

- funkcjonowania Strefy Płatnego Parkowania, czy w podstrefach A i B  obowiązują te same  

   bilety? 

Radny – Jarosław Oelberg 

- uwag do jakości pracy firmy Koma, wywożącej odpady komunalne na terenie miasta, tj. nie  

  pozostawiania w należytej czystości terenu w obrębie wywozu i zwracania mniejszej  

  liczby pustych worków niż liczba wystawionych, 

Radny –Zbigniew Ewertowski 

- braku oświetlenia przy ul. Tysiąclecia. 

Radny – Andrzej Nadolski 

- naprawy migotającego oświetlenia przy ul. Mieszka I. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXXIV/219/2017 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2017 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXIV/220/2017 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Wprowadzenia do projektu obwieszczenia dokonał Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –

Józef Blank, stwierdzając że sporządzenie tekstu jednolitego  nie jest aktem tworzenia prawa, 

gdyż ma charakter wyłącznie redakcyjny, polegający na redakcyjnym uporządkowaniu tekstu 

aktu normatywnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 

obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  sprawie ogłoszenia  

jednolitego tekstu uchwały w sprawie  regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.    

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych przyjęła obwieszczenie w tej sprawie. 

Obwieszczenie – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielili: 

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- Józef Blank : 

- orkiestra dęta składała się swego czasu tylko z młodzieży nowomiejskiej. Wraz z rozwojem 

Szkoły Muzycznej czas pokazał, że młodzież uczęszczająca do niej obciążona zajęciami nie 

dysponuje czasem, aby brać udział w próbach  i występach orkiestry. Z panią dyrektor nie raz 

na ten temat rozmawialiśmy. Młodzież w Szkole Muzycznej uczy się w kierunku dalszej 

edukacji muzycznej, a młodzież w orkiestrze prezentuje  kierunek bardziej amatorski. Mamy 

również orkiestrę w Kurzętniku. Siłą rzeczy uważam, że orkiestra dęta jest niezbędna dla 

naszych potrzeb artystycznych. Pani dyrektor i kapelmistrz dostali wolną rękę, aby osoby 

chętne, a jednocześnie spełniające wymogi mogły grać w orkiestrze, nie ograniczając się do 

młodzieży z naszego miasta, 

- uwagi odnośnie pracy Komy zgłoszę do zarządu Związku Gmin Czyste Środowisko, który 

ma bezpośrednie przełożenie na operatora, 

- odnośnie Strefy Płatnego Parkowania mamy uchwałę Rady Miejskiej. Bilet ze Strefy A jest 

ważny w  Strefie B i odwrotnie. Bilety w strefie A są droższe. Na razie nie będziemy pobierać  

z  tego tytułu opłat dodatkowych. Przeanalizujemy i rozwiążemy ten problem. 

 Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia Komunalnego - Damian Artuszewski 

- część zapadnięć przy ogródkach działkowych planujemy usunąć. Pełnego zakresu nie  

   jesteśmy  w stanie zrealizować. W przyszłym roku nawierzchnie będziemy poprawiać, 

-  nawierzchnia ul. Kazimierza Wielkiego zostanie poprawiona. Sprawdzimy co tam się   

  dzieje, sprawdzimy przy ul. Wąskiej. Będziemy starali się wyegzekwować od wykonawcy.   
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  Utrzymanie nawierzchni będzie polegało na korygowaniu.   

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank 

 Na rynku nie funkcjonują firmy układające bruk. 

 Kierownik Referatu Inwestycjii Mienia Komunalnego - Damian Artuszewski 

- odnośnie uwag dotyczących  rozstawienia nagrobków - na cmentarzu komunalnym mamy 

zarządcę, z którym odbywają się spotkania.  Odległości pomiędzy nagrobkami są zgodne z 

planem zagospodarowania cmentarza. 

Radny – Marcin Deja 

 nagrobki powinny być postawione w linii prostej wzdłuż ścieżki. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank 

Pracownik sprawdzi to.  

 Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia Komunalnego - Damian Artuszewski 

- za oprawy przy ul. Tysiąclecia, Mieszka I odpowiada  Energa Oświetlenie. Dokonamy 

przeglądu oświetlenia. Również jesteśmy niezadowoleni, będziemy dalej nalegać w tej 

kwestii. 

Na zakończenie tego punktu Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Marek 

Borkowski zaprezentował swoją sylwetkę z uwzględnieniem przebiegu pracy zawodowej. 

Ad. pkt 11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej.  

 

 Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mirosława Czernysz                                                                                 Marcin Deja 

 

 

 

                                    

 

 

 

 

 

 

 

 


